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10-dagsforespørgsel  
Letbanes etape 2 
Dansk Folkeparti i Århus Byråd ønsker svar på følgende spørgsmål omkring processen for 
udarbejdelse af forslag til letbanes etape 2: 

1. Hvilke alternative linjeføringer blev der foreslået, før man besluttede at gå videre med den 
nuværende linjeføring for etape 2? 

a. Herunder ønskes det besvaret hvordan den alternative linjeføring, indsendt i et 
høringssvar fra Dansk Folkeparti, er blevet behandlet i processen, ligesom det 
ønskes belyst, om der er kommet alternative forslag ind fra andre aktører såsom 
borgere, foreninger, partier mm. og hvordan disse forslag er blevet behandlet. 

2. I hvilken grad har man forsøgt at skabe en offentlig debat omkring alternative linjeføringer 
af etape 2, så borgerne kunne give deres bidrag?  

3. Hvem har taget beslutningen om at gå videre med den nuværende plan for etape 2?  
4. Ligger placeringen af etape 2 til grund for placeringen af fortætningsområderne i 

Kommuneplan 2017, eller er linjeføringen af etape 2 blevet placeret ud fra et forudgående 
ønske om fortætning i de områder letbanen forventes at køre igennem i fremtiden? 


